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所有的伟大，都源于一个勇

敢的幵始

------- 欧鹏胃你在一起
All greatness comes from a brave beginning

---------Op macHineRY is with you

OpmacHineiiY comes frori

Europ巳 Devetops in CHina
ano seRves THe world
欧鹏iliH噸 源自欧洲 服务全球

a丿
欧闢机統
OP MACHNERY

◎品质高标准、精细化.零缺陷

◎ 5H发拥有资深的研发团队

◎制席标准化.多样化.全球化

。服务让服务扎根在用户身边

©业缜产品已销往世界多个国家和地区

◎愿景辻世界爱上中国造

O Quslity

O R&D
O ManuFacTune
O Senvice
O AcHievemenT
O Desme

High standard.refinement and zero defect
With a senior R & D team
Standardization, diversification and Globalization
Let services take root around users
Products have been sold to many countries and regions in the world
Let the world fall in love with made in China

安全 高效 可靠 持续



瓯鹏iliTl轍
□P MACHNERY

THe mosT PstoFessionaL
ManuFacTUReR of InsuLannG
EouipmenT in China
中国最专业的隔热型材设备制造商 ■■

济南欧鹏机械设备有限公司主要生产隔热铝型材穿条设备生产线

铝塑型材复合设备.是一家集产品开发、生产、销售、服务为一体
的现代化企业，公司员工均在行业服务多年，以精深的专业技术可

为您提供优质的隔热铝型材设备和专业的售后服务.技术力量雄厚，

加工设备先进齐全.有严格的质量管理体系和完善的质量检测手段.

研制断桥铝(铝塑)型材复合设备，积极吸收当今欧美发达国家的

先进技术，并结合中国实际情况，为中国用户量身打造新一代断桥

隔热铝型材专业机械设备•

欧鹏机械多年来致力于断桥隔热铝型材设备的研发，拥有众多的资

深专业人才，并通过多年以来不断的积累，在业界形成良好的口碑，

现所经营的各种产品经检验，顺利通过各级部门的权威验证氐调、

严谨.真诚、踏实"是企业的管理理念，公司自成立以来，始终釆

用先进的生产工艺，凭着科学、严谨的管理理念，依靠科技进步.

技术创新，在隔热铝型材穿条设备生产领域持续不断的为客户提供

项目咨询，优质的设备和专业的项目服务，赢得了良好的市场信誉.

欧鹏机械愿为您提供专业、快捷、周到的服务，愿与业内同仁共同

致力于行业的进步。

Jinan op machinery co.Jtd. mainly produces heat insulation aluminum profile threading
equipment intelligent production line and aluminum plastic profile composite equipment. It is a
modem enterprise integrating product research and development production, sales and service Its
employees have been serving the industry for many years, with profound professional and technical
strength, advanced and complete processing equipment, strict quality management system and
perfect quality Measure and test means, develop bridge cutoff aluminum (aluminum plastic) profile
composite equipment; actively absorb the advanced technology of developed countries in Europe
and America, and combine with the actual situation of China to build a new generation of bridge
cutoff thermal insulation aluminum profile professional equipment for Chinese users.
Op machinery over the years, we have been committed to the research and development of bridge
breaking thermal insulation aluminum profile equipment, with a large number of senior professional
talents, and through years of continuous accumulation, we have formed a good reputation m the
industry Now we operate a variety of products that have been tested and successfully passed the
authority verification of all levels of departments, MLow key, rigorous, sincere and down to earth" is
the management concept of the company. Since its establishment, the company has always adopted
advanced production technology; relying on scientific and rigorous management concept, relying on
scientific and technological progress and technological innovation, and has continuously provided
project consultation and professional project services for customers in the field of production of
thermal insulation aluminum profile threading equipment, winning a good market reputation.
Op machinery is willing to provide you with professional, fast and thoughtful services, and is willing
to work together with colleagues In the industry to make progress in the industry.



广东凤铝铝业

e

Fi丽楚沛
WANMtM. CURATION

沈
江苏久盛铝业 百昌n—科技 覇鹏祀統

OP MACHNERY

X ifMOeULJ

JRfi [憲 £o

特诺发

噸
LEADER位靛术门

SVEMSKIII I vMnor-MA>«»axm

光太铝业

—穴5]
DAKIJ1ANCAI

A

永业铝iTJJ
YONG YE ALUMINUM 協博铝韌

郭耐，业

DO
GON HO
冠豪门窗 天闾阁 殳格尔门窗

—Z1NGLE —
BAILIMA

S M玛

大洼気應集团

EL
山西融王塑业

£7
青岛鼎隆铝业

营口春源铝业

正正红门高 东方盛泽
DONG FANG SXNG ZE

ACG亚材门窗
Windows & Doors

苜塩

铝a 排
名
不
分
先
后

C
U

S
T

O
m

-R

 C
ase



OP MACHNERY

】KCJ-O2B
开齿穿条一体机
Ki.'.Tliiig u；;d Strip—inserting Machine

适用于隔热型材的开齿、穿条，-fr机器囘时完成两道
工序I适合二步法生产工艺。
Suitable for heat insulation prof：!：. . a
machine to complete two prcces；:*ai :：/ 「〜右 mBbll
for two-step production process.

A
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源自欧洲服务全球
The most Professional Manufacturer of r.suLWg Equipment m China

欧鹏机統
OP MACHNERY

设备优势 Equipment Advantages

◎该机器主要用于在铝型材槽口内滚齿穿条，

◎隔热型材坯料或开齿带穿条.

◎开齿机是提高隔热条和铝合金组合型材剪切力的关键设备通过高速运转开齿刀将铝合

金型材嵌隔热条的槽口部进行开齿.使铝材大大提高了剪切力。

©开齿刀(即开齿滚轮)上下调节(0-250mm)左右调节(6- 125mm).开齿刀下面滚轮上

下调节(0-40mm).左右调节(0-125mm) o

◎可选用进口机电、变频器.减速箱、电控。

O Used in aluminum notch bobbing wear Blanksof insulating material or strip.

O The gear opening machine is the key equipment to improve the shearing force of the heat

insulation strip and the aluminum alloy composite profile. The shear force of the alunirun alloy

is greatly improved by opening the teeth of the aluminim alloy section of the insulation bar

through the high-speed running gear opener.

O The opening gear (0—250mm) adjustment(6— 125mm) is adjusted (&—125mm), and the roller

is adjusted up and down (0—40mm) , and the right and left adjustment (0—125mm)

◎ mported mechanicai and electronic, frequency converter. reducer electric cxnuo：

技术参数 Technical Parameter

型 号 Power voltage KCJ-02D

电 压Voltge 380V 50Hz

总功率 Total power 1 5KW
开齿刀规格Dtameter of knife <p90nnm
速 度Speed 0—90m/rrun
加工型材截面 cross-section can be processed 200 x 256rrirn

扶 架 Auxiliary frame 460 x 5000mm
外形尺寸 Overall dimension 1000x 1200x 1550rrvn
重 . Weight 约 800kg
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欧鹏机械
OP MACHNERY

】KCJ-CNC-02B
数控开齿穿条一体机
Knurling and Strip—inserting Machine

:适用于隔热型材的开齿、穿条，一"-：：:•*•.干道

i工序，适合二步法生产工艺。
:Suitable for heat insulation profile of ‘・小 、，睫,

; machine to complete two processesat L' c
j for two-step production process.
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源自欧洲服务全球
The most Professional Manufacturer of Insulating Equipment in China

EX鹏丽続
OP MACHNERY

设备优势 Equipment Advantages ▼

◎两开齿刀通过数控可以垂直调整，也可通过数控水平调整还可单独通过手动调整

◎该机器主要用于在铝型材槽口内滚齿穿条

◎隔热型材坯料或开齿带穿条，
。开齿机是提髙隔热条和铝合金组合型材剪切力的关键设备通过高速运转开齿刀将铝合

金型材嵌隔热条的槽口部进行开齿.使铝材大大提高了剪切力。

O开齿刀(即开齿滚轮)上下调节(0—250mm)左右调节(6-125mm).开齿刀下面滚轮上

下调节(0-40mm),左右调节(0—125mm),
◎可选用进口机电、变频器、减速箱、电控。

◎匹配扫码数控导入功能.通过扫码枪将数控数据导入电脑调整更迅速

0 • The. two tooth cutters can be adjusted vertically or horizontal1, JC or manually

separately.
◎ Used in aluminum notch hobbing wear Blanksof insulating material or strip
O The gear opening machine is the key equipment to improve the shearing force of the heat
insulation strip and the aluminum alloy composite profile. The shear force of the aiumirum aHoy
is greatly improved by opening the teeth of the aluminum alloy section of tne insuiabon bar
through the high-speed running gear opener.
◎ ：he opening gear (0—250mm) adjustment(6— 125mm) is adjusted (6—125mrri) and the roller
is adjusted up and down (0—40mm) , and the right and left adjustment (0—125mm}
Q Imported mechanical and electronic, frequency converter, reducer, electric controlj,
6 Matching the NC import function of code scanning, the NC data can be gXrtad into the

computer through the code scanning gun for faster adjustment.

技术参数 Technical Parameter ▼

型号 KCJ-CNC—02B

电 压Voltge 380V 50Hz
总功率 Total power 1 9KW _______________

开齿刀规格Diameter of knife (D10Ornm _______

速 度Speed 0—90m/m«n __________________________

加工型材截面 Max cross-section can be processed 200 x 250mm_________________________

扶 架 Auxiliary frame 460 xBOPOnm________________________________

外形尺寸 Overall dimension 1000 x 1200 x 1550nnm___________________

重 量Weighi 约 800kg
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欧鹏Ml轍
OP MACHNERY

3 CT-Ol
隔热型材穿条机
Strip Feeder Machine for Thermal Break Profile

-适用于型材开齿后，将隔热条穿到型材槽口内.操作简单灵活，适合三步法生产二”
. After the profile opening, the heat insulation strip is worn into the profile slot, end the ope；r：iti( : :w /o

flexible, suitable for three—step production process.

A
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源自欧洲服务全球
The most Professional Manufacturer of Insulating Equipment «n China

欧鹏丽轍
OP MACHNERY

设备优势 Equipment Advantages

◎用于将隔热穿条到铝型材槽口内.

◎已开齿型材一穿条。

◎穿条机采用特制齿轮四驱动，通过导向槽将两根隔热胶条准确地穿入铝型材内穿条速度

设有快慢调节.操作简单、灵活、大大提高了生产效率。

◎穿条时胶条不容易磨损,使每条成品断桥隔热型材头.中.尾.剪切力稳定

◎ For the insulation to wear aluminum groove.

◎ Toothed profile — strip,
QlThe strip machine is driven by a special, gear four. two insulating rubber strips are accurately

inserted into the aluminum section through a guide groove. the strip threading speed is adjusted

rapidly and slowly .and the operation is simple, flexible and the production efficiency is greatiy

improved.

◎ The strip is not easy to wear when it is worn, so that the head.middle, tail s.ne<K force

of the insulation section of each finished product are stable.

技术参数 Technical Parameter

型 号 Power voltage CT-01

电 压Voltge 380V 50Hz
总功率 Total power O.75KW
滚轮直径 Diameter of gear 160mm

隔热条规格Hight of str.p 10.2—40mm

进给速度Speed 0—90m/min

加工型材截面 Max cross-section can be processed 260 x 380mm ___________________________
扶 架 Auxiliary fram 460 x 5000mm

外形尺寸 Overall dimension 950 x 700 x〔 500mm____________________________

重 量Weight 约 200kg
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OP MACHNERY

3 HFD-01
高精密滚压复合机(垫片式)
High Precision Rolling Compound Machine (Gasket)

-适用于将已穿隔热条的型材进行滚压复合，压力表显示压力参数，位置显示器显示刀盘参数.
It is suitable for rolling and compounding the sections which have passed through the heat insulalicn
pressure gauge shows the pressure parameters.
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源自欧洲服务全球
The most Professional Manufacturer of Insulating Equipment m Chma

欧鹏机市冊
OP MACHNERY

设 备优势 Equipment Advantages ▼

◎滚压（复合机）是确保隔热条与铝型材紧密结合且垂直的关键设备

◎滚压机（复合机）采用三组六个滚轮将以穿入隔热条的铝型材槽口压紧

◎在此之间配有四套聚氨酯滚轮装置随时校正复合型材的直线度与垂直度

◎ 配有压力表显示压合部位滚压时的滚压力大小.同时配有位置显示器显示两组滚压刀盘的

距离数字。

◎ Rolling （compound machine） is the key equipment to ensure that the irsuiation strip wd

aluminum profile tightly combined and vertical.

O The rolling mi 11 （compound machine （uses three sets of six rollers to press the aluminum profile

notch through the insulation strip.

◎ There are four sets of polyurethane roller devices between them to correct tr：e suagmoe 项 d

verticality of the composite profile at any time.

◎ A pressure gauge is provided to show the rowing pressure at the press • pct ■ cz 浏c j

position display is provided to show the distance numbers of the two groups of rolling cutter

heads.

技术参数 Technical Parameter ▼

型 号 Power voltage HFD-01

电 压Voltge 380V 50Hz
总功率 Total power 3.0KW
滚轮直径 Diameter of gear 中 230mm
进给速度Speed 0—60m/min（可调）

加工型材截面 Max cross-sect: on can be processed 250 x 380mm
扶 架 Auxiliary fram 460 x 5000mm
外形尺寸 Overall dimension 1600 x 1000 x 1600mm
重 量Weight 约 1500kg
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际福机轍
OP MACHNERY

HFT-O1
高精密滚压复合机(调刀式)
High Precision Rolling Compound Machine (Adjusting knife)
i................. ............... ..................... .................
适用于将已穿隔热条的型材进行滚压复合，刀盘上下寛度任意调整，這合不同宽度的点热条，
It is suitable for rolling and compounding the section bar which has passed through ths heat
insulation strip, adjusting the width of the cutter head up and down arbitrarily.
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源自欧洲服务全球
TKg most Professional Manufacturer of insulating Equipmen^n Chma

団鹏丽範
OP MACHNERY

设备优势 Equipment Advantages ▼

◎电动调整六组刀盘.电动调整尼龙辗.可快速更换不同型材,具备双轴电动调整功能

◎全时六驱.六套动力系统

◎每组刀盘上下宽度都可以任意调整.适用于宽度的各种隔热条

◎变频器无级调速.直线运动.精密丝杆推进，

O Six groups of cutter heads are electrically adjusted, nylon rollers are electrically adjusted.and

different profiles can be rapidly replaced； Ithas dual—axis electric adjustment function

◎ Full — time six — drive, six power systems.

◎ The upper and lower widths of each group of cutter heads can be adjusted at will and the

cutter heads are applicable to various heat insulation strips with widths.

◎ Inverter stepless speed regulation linearmotion,precision screw propulsion.

技术参数 Technical Parameter

型 号 Power voltage HFT-01

电 压Voltge 380V 50Hz
总功率 Total power •3.4KW
滚轮直径 Diameter of gear 230mm
进给速度Speed 0—60m/min（可调）

加工型材截面 Max cross-section can be processed 250 x 380rrm
扶 架 Auxiliary fram 460 x 5000mm
外形尺寸 Overall dimension 1600x 1000x 1600rrrr）

重 ■ Weight 约1500kg
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际鹏丽械
OP MACHNERY

HFS-01
单轴数控高精密滚压复合机(数字式)
High Precision Roiling Compound Machine (Adjusting knife)

!适用于将已穿隔热条的型材进行滚压复合，单轴数控，精度高，操作方便•
:The invention is suitable for rolling and compounding the section bar which has 京:d thr :：.

insulation strip, has the advantages of single—axis CNC,high precision.
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源自欧洲服务全球
The rr.o::t Professional Manufacturer of insiiriating Equipment in China

EX鹏丽続
OP MACHNERY

◎该机采用PLC控制.可直接输入数字调节参数 精度更高，操作更方便

◎复合(滚压)机采用三组(即6对12个)滚压轮将已穿入隔热胶条的型材，经过滚压复合

达到胶条与型材紧密连接.

◎采用三组高精度数字方式检测,能够准确地测出在滚压中型材每组圧力每组滚压轮可单

独上下调节(O-25Omm),每组两个滚压轮调节(0-60mm),整机可升降调节(0~130mm).出

料扶架可单独升降调节(0-120mm)o

◎ This machine adopts PLC control, can directly input digital adjustment parameters, higher

precision .more convenient operation.

◎ Compound(rolI)machine adopts three groups(6lo12) rolling whee： w ?'ave

strip profile.after composite rolling,strip is closely connected with the profile

◎ Adopts three high precision of digital monitor, which car. test rolling pressure *r： trc course

rolling.Every set of roller can be adjusted 0—250mm up and down single.Every two roller can be

adjusted 0—60 mm,the whole machine can be adjusted 0—130 up and down discharge auxriary

frame can be lifted 0—120mm single

技术参数 Technical Parameter

型 号 Power voltage HFS-01

电 压Voltge 380V 50Hz
总功率 Total power 3 4KW
滾轮直径 Diameter of gear <P230nnm
进给速度Speed 0—60m/mm(可调)

加工型材截面 Max cross-section can be processed 250 x 380rrm
扶 架 Auxdiary tram 460 x 5000mm
外形尺寸 Overall dimension 1600x 1000x160C>TYn
重 量Weight 约 1500kg

PAGE 12



□P MACHNERY

】HFS-CNC-01
单轴数控高精密滚压复合机
High Precision Rolling Compound Machine

适用于将已穿隔热条的型材进行滚压复合，数控系统控制，精度高，加工效率高.操作简单,

The invention is suitable for rolling and compounding the section bar which has passed through
ths heat insulation strip, CNC system control, high processing efficiency and simple operation.

PAGE 13



源自欧洲服务全球
Ths 仃毎"：泪〔5曰 of Insulating Equipment

□P MACHNERY

□
设备优势 Equipment Advantages ▼

◎该机采用数控系统控制.数控调整刀盘升降.精度更高，加工效率高，操作简单

◎该机采用三组（即6对12个）滚压轮将已穿入隔热胶条的型材 经过滚压复合.达到胶条

与型材紧密连接。

◎采用三组高精度数字方式检测能够准确地测出在滚压中型材每组压力每组滚压轮可单

独上下调节（0-250mm）.每组两个滚压轮调节（0-60mm）.整机可升降调节（0-130mm）.出

料扶架可单独升降调节（0-120mm）

◎ The machine is controlled by numerical contro' sysier、，. d U，e cutter read ddruStod b,-

numerical control. with higher precision,high processing efficiency and simple operation.

O The machine adopts three groups（6to12）rolling wheel will have inserted insulating strip

profile, after composite rolling .strip is closely connected with the profile.

Q Adopts three high precision of digital monit or,which can test rolling pressure m the course

of rolling.Every set of roller can be adjusted 0—250mm up and down single. Every two roner

can be adjusted 0—60 mm,the whole machine can be adjusted 0—130 up and dowr discharge

auxiliary frame can be lifted 0—120mm single.

技术参数 Technical Parameter ▼

型 号 Power voltage HFS-CNC-01

电 压Voltge 380V 50Hz
总功率 Total power 3.4KW
滾轮直径 Diameter of gear 230mm
进给速度Speed 0—60m/min（可调）,
加工型材截面 Max cross—section can be processed 250 x 386rnm

扶 架 Auxiliary fram 460 x 5000mm
外形尺寸 Overall dimension 1600 x 1000 x 1600mm
重 量Weight 约［500kg__________ .,
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际鹏丽轍
OP MACHNERY

3 HFS-CNC-02
High Precision Rolling Compound Machine

A

适用于将已穿隔热条的型材进行滚压复合，数控系统控制，精度高，加工效率高.操作简単.

The invention is suitable for rolling and compounding the section bar which has passed through
the heat insulation strip, CNC system control, high processing efficiency and simple operation.

'G 全散TH純也goi-2737

双轴数控高精密滚压复合机

1
—ii” ■nifiiu .

J
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源自欧洲服务全球
The most Professional Manufactur^Hf Insulating ftuipment ill China

麻鹏丽統
OP MACHNERY

设备优势 Equipment Advantages

◎该机采用数控系统控制.数控调整刀盘和上胶辗的升降.精度更高.加工效率高 操作简单

◎ 该机采用三组(即6对12个)滚压轮将已穿入隔热胶条的型材.经过滚压复合.达到胶条

与型材紧密连接.

◎采用三组高精度数字方式检测.能够准确地测出在滚压中型材每组压力每组滚压轮可望

独上下调节(O-25Omm).每组两个滚压轮调节(0-60mm).整机可升降调节(0-130mm).出

料扶架可单独升降调节(0-120mm).

O The machine is controlled by numerical control system,which can adjust the hft of cutter head

and upper cot, with higher precision .high processing efficiency and simple operation.

O 'he machine adopts three groups(6to12)rolIing wheel will have inserted insulating strip

profile, after composite rolling,strip is closely connected with the profile.

Q Adopts three high precision of digital monit or,which can test rolling pressure in the course

of rolling.Every set of roller can be adjusted 0—250mm up and down single Every two roher

can be adjusted 0—60 mm .the whole machine can be adjusted 0—130 up and down, discharge

auxiliary frame can be lifted 0—120mm single.

技术参数 Technical Parameter ▼

型 号 Power voltage HFS-CNC-02

电 压Voltge 380V 50Hz
总功率 Total power 3 4KW
滾轮直径 Diameter of gear <T>230mm

进给速度Speed 0-60m/mm(可调广

加工型材截面 Max cross-section can be processed 250 x 380mm
扶 架 Auxiliary fram 460 x 5000mm
外形尺寸 Overall dimension 1600 x 1000 x 1600rrm
重 量Weight 约 1500kg

PAGE 16



欧鹏丽械
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3 HFS-CNC-O5
五轴数控高精密滚压复合机
High Precision Rolling Compound Machine

______............ ..... ............... ..... .................... . ........... . .... .............................. .....

:适用于将已穿隔热条的型材进行滚压复合，数控系统控制，精度髙，加工效率訂，操作技
The invention is suitable for rolling and compounding the section bar which has passed through
the heal insulation strip, CNC system control, high processing efficiency and simple operation.
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设备优势 Equipment Advantages

◎该机采用数控系统控制数控调整刀盘和上胶辗升降以及三组刀盘的加压精度更高加

工效率高，操作简单一

◎该机采用三组(即6对12个)滚压轮将已穿入隔热胶条的型材.经过滚压复合，达到胶条

与型材紧密连接，

◎采用三组高精度数字方式检测能够准确地测岀在滚压中型材每组压力-每组滚压轮可单

独上下调节(0-250mm).每组两个滚压轮调节(0 60mm).整机可升降调节(0-130nvn)出

料扶架可单独升降调节(0-120nm).

◎匹配扫码数控导入功能.通过扫码枪将数控数据导入电脑调整更快速.

◎ The machine is controlled by numerical control system, which can adjust the hft of cutter head

and upper cot and pressurize three groups of cutter heads.It has higher precision.higher processing

effi^ier'.cy and simple operation
Q The machine adopts three groups(6to12)rolIing wheel will have inserted insulmtng stnp

profile, after composite rolling,strip is closely connected with the profile.

O Adopts three high precision of digital monit or,which can test rolling pressure m the cotrse

of rolling.Every set of roller can be adjusted 0—250mm up and down single Every two roller

can be adjusted 0—60 mm, the whole machine can be adjusted 0—• 30 up and dowr d sc^arge

auxiliary frame can be lifted O-120mm single.

◎ Matching the NC import function of code scanning.the NC data can be imported into the

computer through the code scanning gun for faster adjustment

技术参数 Technical Parameter ▼

型 号 Power voltage HFS-CNC-05

电 压Voltge 380V 50Hz

总功率 Total power 3.4KW

滚轮直径 Diameter of gear <P23Onm

进给速度Speed 0—60m/mm(可调)

加工型材截面 Max cross- sectian can be processed 250 x 380rnm
扶 架 Auxiliary fram 460 x 5000ttyt>
夕卜形尺寸 Overall dimension 1600 x 1000 x 1600^
•璽 量WeigH 约 1500kg 1
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3况題
ptrip Feeding Machine

该机是测试断桥铝型材(长为100mm)复合在一起的横向剪切力，数据准确，稳定可靠，

The machine is to lest broken bridge aluminum (100 mm) composite transverse shssr force tcgethsr
data, stable and reliable.

设备优势 Equipment Advantages ▼

◎该机是测试组合型材(长为100mm)的剪切力。

◎主要由主机与电控箱两部分组成，主机装有高精度

负荷传感器，实现了电子测量，数字显示，计算机数据

处理。
◎ &机产品结构先进合理，控制系统稳定可靠,数据

准确。

◎ This machina is used to test the shor forae。‘ 山e

composite profile( 100 mm in length).

© Mainly consists of two parts: th上、t w」？ a^d

the electronic control box.The l.jst :••quippea w.tn

high-precision load sensor,which realizes electronic

measurement, digital display and conipoter data

processing.
◎ The product structure of the macrune k ad/t＜；ced and

reasonable .and the control system is stable z reliable and;

accurate.

技术参数 Technical Parameter

型 号 Power voltage JC-01

电 压Voltge 380V 50Hz
总功率 Total power O.37KW
測云范围 Msasuremsnt rsbga 0-10KN
测:D精度 Measuring preciscn of 2%
夕卩形尺寸 Overall dimsnsicn 800 x 600 x 1200mm
重 Q Weight 为 180kg
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EX鹏机顔
OP MACHNERY

2 PRODUcnon Procgss
生产工艺流程

隔热型材坯料T开齿
Aluminum profile -* Knurling

已开齿型材T穿条
Profile after knurling
—feeding stnp

将型材滚压牢固T滚压

3 堡繆bion Line Lavuor
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OP MACHNERY

3 VuLneRaBLe paitTS
易损件/滚花轮

furled wheel

◎超硬超耐磨的滚花轮/选用特殊材质，制作工

艺考究.开齿效果好,使用寿命长，客户选用后，广

泛好评。

O Supsrharc! wear—resiatant knurled wheel/selection

of special materials, production of sophisticated

technology, choice, widely praised.

名 称
NAME

型 号
Power voltage

硬 度
HARDNESS

生产能力(吨)
OUTPUT (TON)

超硬说质滚花轮

Super—high—quali ly GCJ - 001 — 011-010C HRA86 - 90 > 1000

高硬优质滚花轮
High-quality GCJ - 001 — 011 — 010B HRC67—69 > 200

硬质优质滚花轮
Ordinary GCJ-001-011-010A HRC63—64 > 120

易损件
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，际鹏丽轍

OP MACHNERY

3 PRocessinG samptes
加工样品
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济南欧鹏机械设备有限公司
JINAN OP MACHNERY CO.,LTD.
.............. .......... ............................... ..................F—.................. ..................................... .................. . .................................

地址：中国山东济南市经济开发区

0086—531 —87211186 www.opjixie.com
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